
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte mevrouw Janssen en heer Zoll, 

 
U hebt het college op 18-02-2019 artikel 41 vragen gesteld. Deze vragen gaan over de 

zaterdagmarkt. In deze brief beantwoord ik uw vragen.  

 

1. Bent u het met de SP eens dat ook de ambulante detailhandel (food en non-food 

markthandel) een versterking betekent voor het Osse centrum? 

Ja, daarmee ben ik het eens. 

 

2. Zo ja, bent u bereid deze ondernemers actief te ondersteunen en op welke manier? 

Ja, door wekelijks de markt te organiseren, door duidelijke keuzes m.b.t. locatie, 

openingstijden en de opstelling te maken waarbij de wisselwerking tussen de markt en het 

centrum verbetert, door in te zetten op een betere marketing van de markt zodat meer 

bezoekers naar de markt en het centrum van Oss komen, door regelmatig advies in te 

winnen bij de marktadviescommissie over ontwikkelingen met betrekking tot de markt en 

het centrum. 

 

3. Zo nee, waarom niet? 

n.v.t. 
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4. Klopt het dat de non-food markt per 1 juli van de Heuvel moet verdwijnen? 

Dat klopt voor de zaterdagmarkt. In de in 2017 vastgestelde Marktregeling is opgenomen 

in Artikel 3: Beperking uitgifte zaterdagmarkt  

Voor de zaterdagmarkt geldt voor de delen Heuvel, Heuvelstraat en Terwaenen een 

uitgiftebeperking. Dit houdt in dat voor die delen van het marktterrein geen nieuwe 

standplaatsvergunningen worden uitgegeven of vergunningen worden overgeschreven. In 

beginsel zal de Heuvel na een termijn van twee jaar na vaststelling van deze Marktregeling 

niet langer als marktterrein voor de zaterdagmarkt worden aangewezen. 

In juli 2019 is het twee jaar geleden dat deze Marktregeling is vastgesteld en vervalt deze 

als marktterrein. 

 
5. Zo ja, wie heeft deze beslissing genomen?  

De raad heeft de Marktregeling, als onderdeel van de Marktverordening, vastgesteld op 6 juli 

2017. 

 

6. Is het juist dat de marktkooplui zelf met een alternatief plan moeten komen voor een 

andere locatie? 

In september, november 2018 en februari 2019 is in de marktadviescommissie gesproken 

over een alternatief voor de zaterdagmarkt. Daarbij is ook gevraagd aan de 

marktondernemers om na te denken over een alternatief en dit in te brengen. Vanuit de 

marktondernemers zijn tot op heden geen suggesties ingebracht. Als gemeente kijken wij 

momenteel naar mogelijke alternatieve locaties. 

 

7. Waarom kan de huidige locatie niet gehandhaafd blijven? 

Dat is bepaald in de Marktregeling. Hierin is vastgelegd dat de Heuvel als marktterrein op 

zaterdag vervalt na twee jaar zodat de Heuvel beschikbaar komt voor evenementen. Deze 

Marktregeling maakt deel uit van de Marktverordening die op 6 juli 2017 is vastgesteld 

door de raad. 

 

8. Bent u bereid om de gedwongen verhuizing uit te stellen tot de realisatie van het 

Walkwartier is afgerond? 

Nee, over de verhuizing is destijds een besluit genomen na uitgebreide gesprekken met 

alle betrokken partijen. Hierop nu weer terugkomen doet geen recht aan de 

gesprekspartners in de marktadviescommissie. 
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9. Zo nee, accepteert u dan dat deze vorm van handel uit Oss verdwijnt? 

Wij streven ernaar voor de zes betrokken marktondernemers die nu op zaterdag op de 

Heuvel staan een andere geschikte locatie aan te bieden. 

 

 
 
Met vriendelijke groeten, 

 
Wethouder Thijs van Kessel 

Gemeente Oss 

 


